

DOCX.MY

BERITA ONLINE ANDA!

Info semasa, Terkini, Viral, Agama, Pendidikan,
Makluman, Resepi, Informasi Kerajaan Dan Lain-Lain

INFO LANJUT

 www.docx.my



DOCX.MY
SENANG DOWNLOAD

KERAJAAN UMUM RM1.4 BILLION BANTU KEMUDAHAN RAKYAT



Kerajaan memerlukan peruntukan sebanyak RM1.4 bilion untuk membaik pulih pelbagai kemudahan awam yang rosak di seluruh negara, termasuk tandas sekolah, menurut kenyataan Datuk Seri Anwar Ibrahim.

Perdana Menteri menjelaskan bahawa peruntukan tertinggi saat ini diperlukan untuk membaik pulih tandas sekolah yang memerlukan belanja sebanyak RM1 bilion.

"Saat ini, kita menghadapi bebanan hutang yang banyak. Bagaimana kita boleh memperbaiki tandas sekolah yang teruk? Saya telah meminta Fadhlina Sidek, Menteri Pendidikan, untuk menyemak keadaan semua tandas sekolah. Menurut beliau, diperlukan peruntukan sebanyak RM1 bilion untuk kerja pembaikan," katanya.

Beliau juga ingin bertanya kepada mereka yang mengkritik mengapa tindakan tidak diambil sebelum ini, dan mengapa tandas sekolah tidak diperbaiki dalam tempoh tiga tahun pemerintahan kerajaan sebelumnya. Beliau menekankan bahawa tindakan ini adalah untuk kepentingan anak-anak kita.

Beliau menjelaskan bahawa terdapat sekolah yang mempunyai 2,000 orang pelajar, tetapi hanya terdapat enam tandas, dan empat di antaranya rosak. Beliau menyatakan bahawa Kerajaan Perpaduan tidak boleh menerima keadaan seperti ini.

Kenyataan ini dibuat semasa Program Cakna MADANI Perdana Menteri Bersama Pelajar Tajaan Jabatan Perkhidmatan Awam (JPA) di Institut Pendidikan Tinggi, di Dewan Canselor Tun Abdul Razak, Universiti Kebangsaan Malaysia (UKM).

Turut hadir dalam program tersebut ialah Menteri Pengajian Tinggi, Datuk Seri Mohamed Khaled Nordin; Timbalannya, Datuk Mohammad Yusof Apdal; Ketua Setiausaha Negara, Tan Sri Mohd Zuki Ali; dan Ketua Pengarah Perkhidmatan Awam (KPPA), Datuk Dr Zulkapli Mohamed. Anwar menegaskan bahawa kerajaan akan sentiasa memastikan semua sekolah, sama ada di kawasan pedalaman atau bandar, mendapat kemudahan yang kondusif, termasuk aspek kebersihan tandas.

Beliau juga menyentuh isu peruntukan untuk membaik pulih kemudahan awam lainnya, seperti klinik kesihatan yang rosak, pejabat polis daerah yang dalam keadaan teruk, dan juga rumah penjawat awam. Beliau menyatakan bahawa pada tahun pertama pemerintahan beliau, beliau perlu menyelesaikan isu ini dan mencari peruntukan sebanyak RM1.4 bilion untuk kerja pembaikan.

Anwar sebelum ini telah menyatakan bahawa berdasarkan dapatan daripada Kementerian Pendidikan, masih terdapat banyak tandas sekolah di seluruh negara yang telah rosak selama puluhan tahun tanpa sebarang tindakan diambil.

Oleh itu, beliau telah mengarahkan Fadhlina untuk memeriksa keadaan tandas di sekolah-sekolah di seluruh negara untuk memastikan murid-murid mendapat kemudahan yang selesa.